
SAKSNUMMER SAK KOMMENTARER FØLG OPP 

1/24-24 Godkjenning av innkalling og 

registrering 

Intet å anmerke. -Godkjent   

2/24-25 Gjennomgang av vedtektene i 

Voiebyen FAU 

Vedtekter gjennomgått av avtroppende FAU leder David Haarr. 

 

 

 

 

3/24-25 Valg av nytt styre Se del «Valg 2024»  

4/24-25 Gjennomgang av saker fra SU-møte Info og gjennomgang ved SU-representant. 

• Elevrådet har gitt innspill til SU iforhold til skolebehovsplanen. 

• Skolen har blitt miljørfyrtårn-sertifisert 

• Bruk av prideflagg – se sak 8 for videre behandling 

• Mobilforbud innført. Positive signaler fra lærere og elever 

• Opplæringsloven: Fra 2025/2026 kommer det nye maler for 

søknader iforhold til hjelpemidler/ assistanse. Skolen er i gang med 

forberedelser, sikrer gamle/nye søknader over på ny «mal» 

• Lærere har iht. ny lov, hjemmel til å føre elever ut av 

klassemiljø/time på en skånsom måte. Tidligere måtte de ha 

samtykke fra foreldre/foresatte. 

 

 

5/24-25 Skolebehovsplanen – slå sammen 

Voiebyen og Sjøstrand skole?  

Info og gjennomgang ved SU-representant. 

• Høring er satt til 31.10.2024. Vi oppfordres til å komme med 

innspill. Kristiansand har mange små skoler (flere enn andre 

lignende kommuner). Voiebyen Skole ligger i skolebehovsplanens 

trinn to (trinn en ligger først i prioriteringene).  

 



• Eksternt konsulentselskap har laget flere konsekvensanalyser og 

«caser».  

 

• Alt 0 er å ikke gjøre noe.  

• Alt 0+ er å endre grensene for hvor elevene kommer fra.  

• Alt 1A redusere antall skoler. 

• Alt 1B, likt som 1A, men en skole får bestå.  

 

Voiebyen har midlertidige brakker på sjette året. Brakkene koster 

100 000 i året.  

Voiebyen kan bygges vesentlig ut (mye tilgjengelig areal).  

 

Det er foreslått at skolen flyttes til Sjøstrand, og vice versa. 

Rapporten peker på at det er bedre at Sjøstrand flyttes opp til Voie. 

 

Endring av skolekretsgrenser: Det er også sett på om det kan være 

et alternativ at unger fra Kutterveien/Fregattveien skal sogne til 

Sjøstrand. Dette som et tiltak for å jevne ut, og fordele «trykket». 

Kan man slippe utbygging, ved å endre grensene? 

 

De virker å ha gått vekk fra utbygging av Voie, men heller justere 

grensene 

 

Rektor har regnet på flere scenarioer, men resultatet blir at 

Voiebyen må bygges ut. 

 

• Også ungdomsskolen på Flekkerøy er i dårlig forfatning byggteknisk, 

og er foreslått sammenslått med Møvig videregående skole. Ca 190 

elever på Flekkerøy, og ca 400 på Møvig. 

 



6/24-25 Utbygging av nødboliger 

v/hundeparken (Voie 

ringvei/Korvettveien) 

Utbygging av to nødboliger begynner i november. I tillegg vil det i 2027 

bygges 6-8 ruskomplekser. FAU representant har forsøkt å få svar fra flere 

instanser i kommunen. Ingen gode svar å få.  

Plassering er valgt pga at det foreligger infrastruktur for vann, avløp og 

strøm i bakken etter tidligere barnehage som har ligget på samme tomt. 

 

Savner i stor grad informasjon fra kommunen om hvordan det skal 

bemannes, hvordan sikkerheten til skolevei ivaretas. Rett og slett gi 

informasjon til innbyggere. En oppgave for ny leder og nestleder 

 

7/24-25 Dusjer Klages på høytrykksdusj i gymgarderobe. Elevrådet klagde i 23/24, men 

problemet vedvarer.  

Kan luftes i klassene. Tilbakemelding i 

neste FAU møte 

8/24-25 Annet 1. Bruk av Prideflagg:  

 

 

2. Slå sammen Åpen Skole og skoleavslutning. Det kom et forslag om å 

kombinere åpen skole og sommeravslutning som et ledd i å 

redusere antall avslutninger i juni.  

1. Rektor kan avgjøre dette er 

konsensus fra FAU. 

 

2. Kan drøftes i klassene og 

eventuelt tas opp på neste FAU 

møte. 

    

Valg 2024  

FAU LEDER 

Nestleder 

Sekretær 

Vara 

SFO Rep 

 

SU/ Vara 

SMU/ Vara 

2023/2024: 

David Haarr – går av som leder og ut av FAU 

Anders Lahn Martens – går av som nestleder 

Espen Hovelstad fortsetter et år til 

Manuela Leskovar – gått ut av FAU 

David Nygaard – gått ut av FAU 

 

Ingvild Thortveit-Pedersen /Mette Haukedal -1 år igjen 

Anne Berit Ljosland /Natalie Pettersen – 1 år igjen 

2024/2025 

Trond Greger Aanonsen 

Natalie Pettersen og Ingunn Moen 

Espen Hovelstad 

Elisabeth Holt  (Vara sekretær) 

Christina Birkeland (SFO rep) 

 

Ingvild Thortveit-Pedersen /Mette Haukedal  

Anne Berit Ljosland /Natalie Pettersen  

 


